
Odpowiedź Stalexport Autostrady S.A. na zapytania inwestorów z 9 lutego i 13 lutego 2024 r. 
 

 

Pytania: 

 

1. Dzień dobry, mam prośbę wskazanie polityki Spółki obliczonej na okres po wygaśnięciu koncesji 

dot. eksploatacji autostrady A4 w 2027 r. 

2. Jakie są plany Emitenta w obliczu ogłoszonych planów rządów do nieprzedłużania koncesji na 

A4? Czy Spółka będzie kończyć działalność?  

 

Odpowiedź: 

 

W odpowiedzi na Pana zapytanie informujemy uprzejmie, iż w chwili obecnej Zarząd Stalexport 

Autostrady S.A. jest w trakcie analizy kwestii związanych z działalnością gospodarczą Grupy Kapitałowej 

Stalexport Autostrady S.A. po zakończeniu koncesji w marcu 2027 r. 

 

 


